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Abstract (en)
An articulated-arm awning with a load-bearing framework in which an awning-canvas shaft is mounted rotatably, with articulated arms mounted
pivotably in brackets, and with an opening-out rod which tensions the end of the canvas and is connected in an articulated manner to the lower arm
of the articulated arm. The technical problem is increasing the opening-out length while maintaining the stability of an articulated-arm awning. At
least one arm (upper arm 4 and/or lower arm 5) of each articulated arm (3) forms, in the stretched-out position, an essentially right angle with the
opening-out rod (7) and has a telescoping device which is prestressed in the opening-out direction. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Gelenkarmmarkise mit einem Traggestell, in dem eine Tuchwelle drehbar gelagert ist, mit in Konsolen schwenkbar gelagerten Gelenkarmen
und mit einer das Tuchende spannenden Ausfallstange, die gelenkig mit den Unterarm der Gelenkarme verbunden ist. Das technische Problem ist
die Vergrößerung der Ausfallänge bei Beibehaltung der Stabilität einer Gelenkarmmarkise. Mindestens ein Arm (Oberarm 4 und/oder Unterarm 5)
jedes Gelenkarmes (3) bildet in der Streckstellung einen im wesentlichen rechten Winkel mit der Ausfallstange (7) und weist eine in Ausfallrichtung
vorgespannte Teleskopeinrichtung auf. <IMAGE>
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